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Aanwezig: stemgerechtigd 

• Lieve Maes, voorzitter   

• An De Puydt, secretaris 

• Kenneth De Clercq, lid   

• Hendrik Decoene, lid   

• Louis De Pauw, lid   

• Lieve Mannaert, lid   

• Frieda Verdoodt, lid   

• Philippe Verstraeten, lid   

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Gerda Allaerts, bibliothecaris   

Verontschuldigd 

• Jan Couck, schepen   

• Katrien De Koster, lid   

• Elwyn Moerenhout, lid   

• Martine Vanderstappen, lid   

• Freddy Vercauteren, lid   

 

Agenda 

• Goedkeuring verslag vorige vergadering (14 november 2019). 

• Evaluatie Algemeen reglement adviesraden. 

• Project Noordrand Leest. 

• De bib van Opwijk tijdens de corona-periode. 

• Varia. 

 

Verslag vergadering Adviescommissie Bibliotheek 

 

Datum: dinsdag 22 september 2020 – 20u 
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Welkom door de voorzitter. 

Onze eerste vergadering ging door eind november 2019. 

Covid-19 gooide roet in het eten. 

Nu zijn we – gelukkig fysiek - terug samen om orde op zaken te stellen. 

 

Agendapunt: Goedkeuring verslag vorige vergadering. 

Het verslag van de vorige vergadering dd. 14.11.2019 wordt unaniem goedgekeurd. 
 
Gerda voegt hier enkele opmerkingen aan toe van het gemeentebestuur naar aanleiding van het indienen 
van dit verslag: 
 

• Het personeelskader wordt niet gewijzigd. 

• Jobstudenten zullen worden ingezet om strips in te voeren (is uiteindelijk niet doorgegaan). 

• De vernieuwing van het PC-park is voorzien voor binnenkort, de computers zijn besteld. 
 

 

Agendapunt: Evaluatie algemeen reglement adviesraden. 

Dit reglement werd o.a. doorgenomen op de adviesraad cultuur. Hierbij werden opmerkingen 
geformuleerd.  
In oktober 2020 is er een vergadering voorzien met alle ambtenaren die te maken hebben met de 
adviesraden. Dan zullen er eventueel aanpassingen/wijzigingen aan het reglement doorgevoerd worden. 
Vanuit de adviesraad bibliotheek zijn er geen bijkomende opmerkingen (zie apart sjabloon – advies). 
 
 

 

Agendapunt: Project Noordrand Leest. 

Bedoeling van dit project is dat er een website wordt opgemaakt met input van verschillende gemeentes 
op vlak van lezen, bibliotheek, literatuur, waarbij ook leesclubs, verenigingen, enz. zouden betrokken 
worden.  
De bibliotheek van Leuven stapte reeds in dit initiatief, in samenwerking met Cultuurconnect. 
Andere grote steden, zoals Antwerpen, Gent en Brugge volgden. 
Het is de eerste keer dat nu ook en volledige regio een dergelijke werkwijze zou volgen. 



    pagina | 3 

 

Daar waar het project in Leuven gefinancierd werd door Cultuurconnect, is het prijskaartje voor onze regio 
enorm hoog (meer dan 6.000,00 € instapkosten en een jaarlijkse bijdrage van meer dan 7.000,00 €, te 
verdelen over de deelnemende bibs). Omdat het project nog erg vaag is en er nog onvoldoende  
leescommunity is opgebouwd, dient er in fases opgestart te worden. 
Er wordt nu een nieuw financieel traject voorgesteld. 
We hebben echter ook een duidelijk inhoudelijk traject nodig vooraleer we er externen kunnen bij 
betrekken: waar willen we naartoe en hoe krijgt dit vorm? Onze regio mist de culturele invulling van de 
steden, dus moet er gezocht worden naar een ander soort publiek. In ieder geval kan het dienen als 
platform voor verdere samenwerking tussen de verschillende gemeenten 
 
Samen met de website zou er ook een literaire route worden opgestart, waarbij per jaar één thema 
centraal zou worden gesteld: jongeren, ouderen, woord/muziek, woord/multimedia, anderstaligen, … 
Hier zou nu al mee kunnen worden gestart. 
Belangrijk is dat er iemand (op vrijwillige basis) is die zich hierin kan verdiepen. Voorzitster Lieve stelt voor 
om haar buurman, de heer Alain Van Nieuwenborgh, aan te spreken: hij is ondertussen met pensioen, 
zeer belezen en was ook lange tijd actief in de bib van Vilvoorde. Gerda neemt eventueel contact met hem 
op. 
 

 

Agendapunt: De bib van Opwijk tijdens de corona-periode. 

 

• De jeugdboekenmaand was net begonnen.  
Drie lezingen van auteur Stefan Boonen konden reeds doorgaan.  
Ook de tentoonstelling van de Academie Beeldende Kunsten was gestart.  
De laatste Leesfoor ging door op woensdag 11 maart. 
Op vrijdag 13 maart ging de laatste uitleendienst voor: hier was veel volk aanwezig! 
Van zaterdag 14 maart tot woensdag 18 maart ging de bib volledig dicht. 
 

• Vanaf donderdag 19 maart startte onze bib als één van de eersten met de afhaalbib.  
Dit kende veel bijval.  
Veel medewerkers namen in die periode op vraag van de gemeente verlof op. 
Het was een intensieve tijd voor het bibpersoneel: bestellingen gingen via mail en vaak werden 
door de leners niet alle juiste gegevens doorgegeven. 
Gerda werkte thuis: catalogusonderhoud, schrijven van teksten voor het infoblad. 
 

• Vanaf dinsdag 9 juni heropende de bib op de gewone uren. 
Maximum 10 personen aanwezig. 
Geen kranten lezen mogelijk. 
2/3 van de internetcomputers werden beschikbaar gesteld voor de mensen die thuis geen pc 
hebben (dit was niet overal het geval). 
 

• Vanaf 19 juni: herstart automatische brieven en mails. Inleverbus vol. 
870 boeken bleven achter in de klassen op de scholen. Gerda mailde naar de scholen met de 
vraag om dit vóór het einde van het schooljaar in orde te brengen.  
 

• Vanaf juli: terug kranten lezen mogelijk. 
Ook vrijwilligers komen terug in de bib: Rita (die 2x/week boeken komt wegzetten) en Nadine (die 
strips invoert). De boekenkaftster werkt van thuis. 
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• Vanaf 1 september:  
Ingeleverde boeken moeten vanaf nu niet meer in quarantaine en worden gewoon ingenomen aan 
de balie.  
Maximum 15 personen (ivp 10) tegelijk aanwezig in de bib. 
Mandjes worden vervangen door briefjes (veelvuldig gebruik maakte ze stuk). 
 

• 7/9: eerste bijeenkomst leesclub 

• 15/9: opstellen procedure klasbezoeken. 

• 26/9: eerste smartcafé (in bakhuis) 

• GEEN LEESFOOR meer in 2020 (praktisch niet te realiseren) 
 

• Tijdens lockdown werden verhalen voorgelezen en gefilmd en op facebook gezet. Hierbij was 
toestemming krijgen van de uitgeverijen niet evident. 

 

• In november start er een basiscursus smartphone voor senioren. 
 

• Planning volgend jaar (naast bestaande concepten): 
 

- Eengemaakt bibliotheeksysteem: in verschillende fases. Er is nog veel werk aan de 
databanken. In februari 2021 worden de leengegevens geconverteerd. De bib zal dan sluiten 
(van 19/2 tot maximaal 4/3). Het personeel krijgt ondertussen opleiding via een online 
leerplatform. 

- Maart: jeugdboekenmaand. Activiteiten gaan door in de schuur ipv in de bib (omwille van 
afstand – corona-maatregelen). Auteur Luc Embrechts (die vorig jaar omwille van Covid-19 
geannuleerd werd) en 3 à 4 andere auteurs worden gecontacteerd. 

- Stripdorp: verplaatst naar zondag 18/4 (laatste dag paasvakantie). Zelfde programma als vorig 
jaar, op voorwaarde dat striptekenaar Wouter Mannaert kan komen. Vergadering met de 
werkgroep volgt nog. 
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Agendapunt: Varia 

1. Vergaderingen: uitnodiging en verslag 
 

• Gerda verstuurt de uitnodigingen voor de vergaderingen van de adviesraad bibliotheek. 

• Er wordt afgesproken dat alle volgende vergaderingen op een dinsdag worden gepland. 

• Het verslag wordt kort na de vergaderingen aan alle leden doorgestuurd. 

• Normaal gezien vinden er 2 vergaderingen per jaar plaats. Misschien moet dit wat frequenter 
gebeuren, indien bepaalde agendapunten zich opdringen. Gerda neemt in dat geval contact op 
met voorzitster Lieve. 

 
2. Voorstel van secretaris An om voorlezen uit te breiden naar andere leeftijdsgroepen 

 
Dit voorstel wordt door Gerda meegenomen om eventueel later verder uit te werken.. 
 

3. E-books 
Komt goed van de grond. Vanaf deze week is het e-boekenplatform gestart. Een online catalogus is 
hiervoor ter beschikking. Voordien kon enkel samen met een e-reader uitgeleend worden. Dit is nog 
steeds mogelijk als kennismaking. 
 
 

. 

 

 

 

 

Verslag: An De Puydt 
 

Datum volgende vergadering: nog niet gekend 

 


